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CENTRALNA JAVNA RASPRAVA 
O NACRTU izmjena i dopuna Detaljnog urbanističkog Plana 

Radovići 
 
Naručilac: Opština Tivat 
 
Planski dokument: Izmjene i dopune DUP-a “Radovići” 
 
Obrađivač: MonteCEP, dsd, KOTOR 
 
IZLAGAČI 
U ime obrađivača 2 izlagača – Saša Karajović, dipl. prostorni planer i Zorana 
Milošević, dipl. ing. arhitekture 
 
U ime Opštine Tivat – sekretar sekretarijata za uređenje prostora i zaštitu životne 
sredine Tatjana Jelić, savjetnici - Marko Kostić, Vesna Nikolić 
 
Prisutno građana: 20 
 
Mjesto održavanja javne rasprave: Skupštinska sala Opštine Tivat 
 
Datum održavanja javne rasprave: 22.06.2011. godine, sa početkom u 18:00h 
 

IZVJEŠTAJ 
 
Javna rasprava počela je u 18 h kako je i bilo najavljeno. 
 
Sekretar Sekretarijata za uređenje prostora i zaštitu životne sredine opštine Tivat - 
Tatjana Jelić upoznala je prisutne građane sa planskim dokumentom o kojem je riječ 
na javnoj raspravi, kao i rokom podnošenja zahtijeva/primjedbi, koji ističe 24-og 
juna 2011. godine. Predstavila je članove tima obrađivača pri čemu je dala riječ 
odgovornom planeru Zorici Milošević, koja je prezentacijom u trajanju od dvadesetak 
minuta predstavila Nacrt Izmjena i dopuna DUP-a ’’Radovići. Obrađivač napominje da 
je došlo do izmjena plana iz razloga što površine zemljišta koje su u dosadašnjem 
DUP-u predstavljale poljoprivredne površine sada su planom višeg reda 
prenamijenjene za stanovanje. Takođe je predstavila osnov i cilj izdrade DUP-a, 
stečene urbanističke obaveze, kao i analizu postojećeg stanja namjena i kapaciteta 
područja obuhvaćenog planom. 

 
Ključne primjedbe 

 
Primjedbe građana na ovoj javnoj raspravi bile su individualne, ticale su se 
pojedinačnih vlasničkih parcela i njihovih zahtjeva, primjedbi, sugestija (dogradnja 
na postojećim suterenima, gradnja, pomjeranje granica obuhvata plana, brisanje 
nekih pristupnih puteva, izmjestiti planiranu saobraćajnicu ispred samog ulaza u 
Javnu ustanovu – školu u tom naselju, sačuvati imena mjesta). 
 

Komentari obrađivača na primjedbe 
 

Obrađivač je bilježio sve pojedinačne primjedbe građana, obrazlažući zašto je nešto 
tako planirano ili nije, napominjući da ih svakako predaju i u pismenoj formi do 24-og 
juna i da će odgovore takođe dobiti u pisanoj formi i biće objavljene na sajtu 
Opštine. 
 
Javna rasprava završena u 19:45h. 


